
Амир Фазлић 

1. Питања упућена Управи за индиректно опорезивање БиХ : 

1. На који начин, по којем законском основу и колико су лица директори Управе за 

индиректно опорезивање запослили у периоду 2004-2011. године и марта 2011. 

године до данас, супротно важећем правилнику о унутрашњој организацији и 

систематизацији радних мјеста? 

2. На који начин, по којем законском основу и из којих разлога директор Управе за 

индиректно опорезивање често, и по мени безразложно, мимо сагласности 

претпостављеног руководиоца, премјешта запослене наносећи евентуално штету 

организацији тимског рада и да ли се наноси штета оваквим начином рада 

директора? 

3. Да ли је и које мјере Министарство правде БиХ – Управни инспекторат на 

државном нивоу, предузело против директора и одговорних лица у Управи за 

индиректно опорезивање ради незаконитог запошљавања у овој институцији и 

због тога што нису реализовали налог Управног инспектората  број: УП-09-07-

12-1153-8/10 од 21. 02. 2011. године којим је наложено да се Правилник о 

унутрашњој организацији усклади са Законом о управи, Законом о 

министарствима и другим органима управе и Законом о систему индиректног 

опорезивања у року од осам мјесеци, те зашто је Управни инспекторат дао само 

налог за усклађивање Правилника о унутрашњој организацији са Законом о 

управи, Законом о министарствима и другим органима управе и Законом о 

систему индиректног опорезивања у околностима евентуалног кршења 

законских прописа не предузимајући и друге мјере?“ 

 

2. Ургенција за доставу одговора на питања са претходних сједница 

a) Питања постављена на 14. сједници, одржаној 24. 11. 2011. године, упућено 

Савјету министара БиХ: 

1. Шта је Савјет министара предузео и шта предузима на заштити наших 

грађана (БиХ) у вези са старом девизном штедњом у Љубљанској банци и 

Инвест банци у Београду? 

2. Има ли нових момената у вези са овим проблемом? 

3. Да ли је неко од грађана БиХ остварио право поврата штедње – новца из ове 

двије банке?“ 

      б)  Питање постављено на 15. сједници, одржаној 08. 12. 2011. године, упућено 

Савјету министара БиХ – „Тражим од надлежних да ми доставе број запослених 

у Агенцији за идентификациона документа и размјену података, те имена и 

презимена запосленика и државних службеника, како за све регионалне центре 

тако и за сједиште Агенције.” 

     ц) Питања постављена на 15. сједници, одржаној 08. 12. 2011. године, упућена 

Федералном министарству саобраћаја и комуникација и Министарству 

саобраћаја и веза Републике Српске: 

1. “Колико су Жељезнице Федерације БиХ и Жељезнице РС-а добиле 

средстава из буџета Федерације БиХ и буџета РС-а у 2009, 2010. и 2011. 

години? 

2. Колика су укупна задужења Жељезница Федерације БиХ и Жељезница РС-а 

закључно са 2011. годином, са структуром дуга?” 
 


